
SKUPSTINA
TURISTIEKE ZAJEDNICE
GRADA PULE

ZAPISNIK

s 7. sjednice Skup5tine Turistidke zajednice Grada Pula, odrZane 13. prosinca 2022. godine u
Hotelu ParkPlaza Histria s podetkom u 12,00 sati.

Prisutni dlanovi Skup5tine: Ksenija iihor, Tomislav Koro5ec, Roksanda Percan, Walter Kapov,
Sandra Gobin, Alen Petrovid, Tomislav Josipovid, Lenka Vidas, Elvis Biletii, Jasna Bui6, Elvis
Drandi6, Dragan Marin te predsjednik Filip Zori6(,,

Ostali prisutni: dlan Vijeia Boris Zgomba, direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, djelatnik Goran
Franinovii.

Odsutni dlanovi Skup5tine su: Dorjano Travalja, Mladen Sirola, Mare Nikolii, Reli Slonim.
Davor Kujadin, Manuela Kraljevi6 , Marino Bredevid, Elisa Grubissa Jurman, Aleksanda. Suran

Predsjednik pozdravlja prisutne i konstatira da na sjednici prisustvuje l3 dlanova od ukupno 22
Sto je dovoljan broj za kvorum i dono5enje pravovaljanih odluka te otvara 7. sjednicu SkupStine

TZ Pule. Prije podetka sjednice predsjednik je informirao prisutne kako predstavnik PEVEX-a g.

Krunoslav Dir viSe nije dlan nego je umjesto njega Gda. Ksenija e iho..

Predsjednik Filip Zoridii za sjednicu predlaZe sljede6i dnevni red:

l. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Skup5tine,
2. Prijedlog Rebalansa Programa rada za 2022. godinu i Rebalansa

plana prihoda i rashoda 2a2022. godinu,

3. Prijedlog Programa rada 2a2023. godinu i Plana prihoda i rashoda 2a2023. godinu

Dnevni red sjednice usvojen je jednoglasno.

Ad r)
Zapisnik sa 6. sjednice Skup5tine usvojen je jednoglasno u predloZenom tekstu.

Ad2)
Predsjednik daje rijed direktorici da ukratko prezentira Prijedlog Rebalansa Programa rada za

2022. godinu i Rebalansa plana prihoda i rashoda za 2022. godinu. Direktorica pozdravlja
prisutne te se kratko osvrnula na ukupne izvome prihode koji su veii ili odnosno razliditi od
plana. Direktorica je navela da su prihodi ve6 za 650.000 Kuna jer je bilo 30 % vi5e nodenja u
odnosu na proSlu godinu pa je sam time i vedi prihod od turistidke pristojbe s ukljudenom
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turistidkom dlanarinom. Takoder veii je i preneseni prihod iz 2021. godine obzirom da su za

nautiku krajem godine uplatili 400.000 Kuna.
Nadalje, Sto se tide istraZivanje i analiza trZista nije odradeno jer se sa Klasterom juZne Istre

dogovorili da 6e se zajednidki odraditi Lu2023. godini. ViSe sredstva utroSeno je zaEU projekt

Pulski Fortifikacijski sustavi dok su sredstva za Malo rimsko kazali5te smanjena pa se dio
promocije prebacio za 2023. godinu.
Tematska plaZa Ambrela nije rcalizirana jer je investicija trebala biti realizirana u sklopu
investicije objekta uzplaLu od AHG , no kako oni nisu bili krenuli sa investicijom nije se ulagalo

u plaZu. Na inicijativu Dru5tva osoba sa invaliditetom lift za ulazak u more na Valkanama nije
realiziranjer su iz dru5tva rekli da ie oni sami odraditi investiciju od dega se na kraju odustalo

tako da su sredstva prenamijenj ena za nabavku e bike za lakSe kretanje osoba sa invaliditetom za

domaie i za strane turiste. Tijekom ljetnih mjeseci bilo viSe koncerata od planiranog, dok Pulski
Karneval nije odrZan ali je zato kroz viSe subota tijekom mjeseca veljade 2022. godine odrLana
manifestacija ,,U potragu za Karnevalom" u sklopu koje su bili organizirani ulidni darobnjaci Sto

je poludilo veliki interes medu mladom populacijom. Po istom modelu planira seu2023. godini
organizirati Karneval gdje se Lelikrozvi5e subota sadrZajno i razlidito organizirati program koji
ie trajati vi5e vikenda. ViSe sredstva poveiano je za Advent, dok su i za Pula Marathon 2022
povedana sredstva jer su bile organizirane djedje utrke koje prijaSnjih godina nisu bile
organizirane te party u Areni za publiku navela je direktorica.

Projekt Brudet kup koji je nastao na inicijativu mjesnog odbora Stinjan nije se odrZao iz razloga
Sto se njihovo ribolovno dru5wo nije ukljudilo u organizaciju projekta, dok projekt Mrkat by
Night koji je nastao na prijedlog lokalnih izlagada nije bio organiziran zbog manjka njihove
radne snage koja je trebala biti ukljudena u organizacrlu.
Zamanifestaciju Dani trgovina sredstva su takoder pove6anajer se u odnosu naprija5nje godine
radilo u punom obujmu manifestacija. ViSe sredstava bilo je namijenjeno za TIC odnosno
materijalni dio ureda radi nabavke novih ureclaja.
Hitnu medicinska pomo6 je sufinancirana sa 45.000 Kn te djelatnike iz Mup-a u vidu smjeStaja
koji su radili na odjelu stranaca. Za kruLni tok Medulin povedani su troSkovi radi dodatne
pripreme terena, navela je direktorica.
Nakon Sto je direktorica prezentirala Rebalas programa rada za 2022 godinu i Rebalans prihoda i
rashoda 2a2022 godinu Gradonadelnik je postavio pitanja zaizloLeno na Sto se nitko nije javio te
je Rebalans prihvaien jednoglasno.

Ad 3)

Gradonadelnik je otvorio tre6u todku Prijedlog program rada za 2023 godinu te plan prihoda i
rashoda 2a2023 na Sto je dao rijed direktorici da ga predstavi.
Direktorica je zapodela izlaganje sa statistidkim pokazateljima gdje je navela da je u prvih 11

mjeseci bilo vi5e dolazak u odnosu na 2021. godinu za 40 Yo odnosno nodenja 37 Yo vile dok je
bilo 9 Yo manje dolazaka gostiju odnosno 6 Yo manje no6enja nego 2019 godine. Indexi no6enja
po tipu smjeStaja u odnosu naspram 2021 je 24 % viSe, kamping smje5taj 35 %. privatan
smje5taj 30 % dok su plovni objekti 2l o/o viie. Sto se ti6e planiranih prihoda 2a2023, planirano
je ne5to viSe nego 2022. Direktorica je navela kako je aktualan problem naplate turistidke
pristojbe od privatnih iznajmljivada obzirom da isti nisu bili kaLnjavani za neplalanje tijekom
pandemije tako da je primjerice u 2021 godini u 1 I mjesecu bilo 50.000 kn duga dok je godinu
dana kasnije 450.000 kn duga. Problem se rje5ava sa drZavnim inspektoratom da se iznade
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efikasnije rje5enje za naplatu duga. IstraZivanje strate5kog planiranja u strategiji klastera
nastavlja se sa projektima, studija pro5irenja tematizacije plaLa zajedno ie se provoditi sa

lokalnom samoupravom obzirom da postoji puno plaZa neuredenih bez infrastrukture. Dani
trgovina ne6e se viSe organizirati po prija5njem modelu nego ie se organizirati u sklopu
promocije Pula gradski dir putem druStvenih mreLa 5to je zajednidki zakljudeno sa trgovinama i
ugostiteljima, sportovi na vodi biti 6e zajedno provodeno sa klasterom u vidu informiranja
gostiju. Projekt South Istria limites religion nastavlja sa projektom Camino te je planiran
zajednidki kongres. Sa dru5tvom osoba invaliditeta Istre provodit 6e se projekt Acess.

Manifestacija Bloomsday te ie se i dalje organizirati u suradnji sa irskom ambasado i ostalim
institucijama. Karneval 6e se odrLati u drugadijem formatu gdje 6e se vi5e vikenda organizirati
manifestacija. Pulsko kulturno ljeto radit ie se zajedno sa Gradom, Austrougarska Pula projekt za

Sto je plaieno Sivanje kostima te je u planu 12 vodenih tura od travnja do listopada. Za
sufinanciranje manifestacija organizacrja drugih subjekata napravljen je novi kriteriji za velike i
male manifestacije gdje su zave(e manifestacije planira 50.800 EUR, dok su male manifestacije
planira 65.160 EUR. Izdvojene su posebno sportske manifestacije sa Zeljom stimuliranja da
odrade manifestacije koje su povezane sa turizmom za Sto je dodijeljeno 46.530 ELIR. Takoder
izdvojene su promotivna putovanja sporta i kulture u Zelji da osim Sto idu na putovanja mogu
napraviti i dodatnu promociju grada za Sto je dodijeljeno 12.280 EUR.
Za weedding proizvod 6e se nastaviti dalje promocija dok 6e se komercijalizacija lokalnih
proizvoda provoditi na nivou klastera gdje 6e se sakupiti sve proizvodade lokalnih proizvoda.
Ogla5avanje destinacije je smanjeno obzirom da se vratio SMP Istre dim 6e se i6i na jadu
promociju kroz TZZI Sto iznosi 760.000 Kn, te je iz tog razloga smanjena globalna promocija.
Projekt Metaverse je novi projekt digitalnih svjetova gdje zajedno sa gradom, AMI, PPM Istre
Zeli graditi digitalna platforma u vidu promocije. Materijali 6e se tiskati u ne5to manjem obujmo
u odnosu na prija5nje godine zbog digitalizacije sadrZaja. Internet stranica ide na noviju
moderniju platformu sa novim dizajnom te 6e naglasak biti na druStvenim mrelama.
Nakon izlaganja Gradonacelnik je otvorio raspravu te se nitko od prisutnih nije javio za dodatna
pitanja na Sto je Prijedlog programa rada i Plan prihoda i rashoda stavljen na glasanje te se
jednoglasno usvoji.

Zakljfi,no, gradonadelnik se svima zahvalio na angaLmanu i trudu tijekom 2022 godine. Naglasio
je na vaZnost projekata Dodi u Grad i Advent , kulturno ljeto te otvaranje Malog rimskog
kazali5ta Sto ie svakako doprinijeti kulturnom smislu u gradu. Osvrnuo se na obljetnici 70
godina festivala filma u gradu te 6e se obljetnica obiljeZiti narazne programske nadine. Zahvalio
se na model sufinanciranja potpore sportu, za dogadanja koja su bili u Areni s osvrtom na tenis
smatra da nije bio dobro organiziran od strane TZJZ. Zahvalio se svima na doprinosu te TZ Pula
na angaLmanu u promociji grada. Uz Lelje za nastavakjo5 uspje5nije suradnje gradonadelnik se

zahvalio i sve pozdravio. Zahvalio se gda Percan predstavnici AHG kojoj je to bila zadnja
Skup5tina prije odlaska u mirovinu. Zahvalama se pridruZila i direktorica.

Sjednicaje zavrSena u 12.50 sati

Zapisni(,ar:
Goran Franinovi6
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